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Polugodišnje izvješće o radu Gradonačelnika 
(srpanj-prosinac 2023. godine) 

  
Tijekom izvještajnog razdoblja (1. srpnja - 31. prosinca 2023. godine), fokus rada 

gradonačelnika Filipovića i njegovih zamjenika bio je na realizaciji razvojnih projekata i 
daljnjeg razvoja Rijeke kao modernog, otvorenog, održivog i pametnog grada.  
 Pritom je naglasak stavljen na realizaciju projekata od strateškog značaja poput 
izgradnje kompleksa Zapadna Žabica, daljnjeg razvoja projekta ACI Marina Rijeka, uz 
kontinuirane aktivnosti koordinacije i komunikacije s relevantnim dionicima vezano uz 
izgradnju Zdravstvenoga centra na Rujevici i dovršetak izgradnje nove bolnice Kliničkog 
bolničkog centra Rijeka. 

Posebno se ističu aktivnosti vezane uz daljnje proširenje obrazovne infrastrukture, 
kao i iznalaženja novih vrtićkih kapaciteta. Svakako treba istaknuti da je tijekom izvještajnog 
razdoblja, 21. prosinca 2023. godine, svečano otvorena nova zgrada Gradske knjižnice 
Rijeka.  
 Također, velika je pozornost usmjerena na daljnje proširenje i unapređenje sportske 
infrastrukture, ali i provođenje aktivnosti vezanih uz inicijativu izgradnje Multifunkcionalnog 
kompleksa Stadiona Kantrida.  
 Vezano uz projekte stanogradnje nastavljena je priprema za gradnju stanova po 
modelu POS-a, izmjena prostornih planova po pitanju izgradnje stambenog područja Turanj 
ali i istraživanje vezano uz modele priuštivog stanovanja.  
 Uz navedeno, naglasak je bio i na prometnim i komunalnim projektima - priključenju 
gradskih prometnica na mrežu državnih prometnica, utvrđivanju projekata izgradnje i 
unapređenja prometne infrastrukture na području Grada, unapređenju komunalne 
infrastrukture na području Grada, kao i nastavku projekta poboljšanja vodno-komunalne 
infrastrukture na području aglomeracije Rijeka.  
 Dodatno treba naglasiti da je održan i niz sastanaka s predstavnicima Ministarstva 
mora, prometa i infrastrukture, Ministarstva gospodarstva i održivoga razvoja, Primorsko - 
goranske županije, Sveučilišta u Rijeci, Hrvatskih autocesta, Hrvatskih cesta, HŽ 
Infrastrukture, Europske banke za obnovu i razvoj, tvrtke ACI-Gitone, novim koncesionarom 
Zagreb Deep Sea terminala, tvrtkom Maersk i brojnim drugima.  

Tijekom izvještajnog razdoblja, Gradonačelnik je aktivno pratio i poticao razvoj 
gospodarstva i turizma. Posebno treba naglasiti da je gradonačelnik Filipović sudjelovao u 
osnivanju Gospodarskog savjeta EFRI pri Ekonomskom fakultetu u Rijeci. Članovi 
Gospodarskog savjeta su, uz gradonačelnika Filipovića, predstavnici gospodarskog sektora 
te javnih institucija. Dugoročni cilj Gospodarskog savjeta jest da javni i privatni sektor 
detektiraju izazove s kojima se susreću u svakodnevnom poslovanju i po uzoru na razvijenije 
zemlje, zajednički pristupe njihovom rješavanju.  

Prema podacima Turističke zajednice grada Rijeke, tijekom 2023. godine u Rijeci je 
ostvaren rekordan turistički promet - porast od 21% dolazaka i 15% noćenja u odnosu na 
2022. godinu. Naime, tijekom 2023. godine u Rijeci je ostvareno 221.107 dolazaka uz 
turistički promet od 657.864 noćenja. Podaci pokazuju da su, u usporedbi s 2022. godinom, 
tijekom 2023. godine ostvarena povećanja od 22% dolazaka stranih turista i 17% dolazaka 
domaćih turista. U istom razdoblju, ostvarena su i povećanja broja noćenja (16% više 
noćenja stranih turista i 12% više noćenja domaćih turista). S 55% ostvarenog broja noćenja, 
od ukupno ostvarenog noćenja u Rijeci, najviše je ostvareno u privatnom smještaju, a potom 
slijedi hotelski smještaj (27%). Pritom su najviše noćenja ostvarili gosti iz Njemačke, Italije i 
Austrije. Turistička zajednica grada Rijeke poduzela je brojne kampanje, u suradnji s 
Hrvatskom turističkom zajednicom i Turističkom zajednicom Kvarnera, putem kojih je 
prezentirala Rijeku na turističkim sajmovima. Sve navedeno govori u prilog daljih ulaganja u 
turističku infrastrukturu i programe za razvoj turizma.  

Gradonačelnik Filipović je aktivno sudjelovao u Inicijativi 4 grada u suradnji s 
gradonačelnicima Zagreba, Splita i Osijeka. Inicijativa je pokrenuta u ožujku 2023. godine u 
Zagrebu, a teme na kojima četiri najveća hrvatska grada kroz svoje radne skupine aktivno 
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surađuju su priuštivo stanovanje, digitalizacija i zelena tranzicija. Cilj Inicijative je ubrzati 
procese, rješenja i reforme uz uvažavanje pozitivnih iskustava drugih gradova. 

 
SURADNJA S DRŽAVNOM VLASTI U FUNKCIJI RAZVOJA I PROMOCIJE GRADA 
RIJEKE 
 
 Gradonačelnik Filipović susreo se, 14. srpnja 2023. godine, s ministrom rada, 
mirovinskog sustava, obitelji i socijalne politike Marinom Piletićem, koji je došao u službeni 
posjet Rijeci. Radni sastanak bio je prilika za razgovor o primjeni Zakona o socijalnoj skrbi u 
kontekstu troškova stanovanja.  
 U drugoj polovini listopada, u tunelu Podmurvice, službeno je otvorena Državna cesta 
403, od čvora Škurinje do luke Rijeka, koja predstavlja vezu Riječke zaobilaznice s Lukom 
Rijeka, odnosno Zagrebačkom obalom. Riječ je o investiciji vrijednoj oko 70 milijuna eura, za 
čiju je gradnju 80% bespovratnih sredstava osigurano iz Europskog fonda za regionalni 
razvoj, a ostatak iz državnog proračuna. Državna cesta 403 vezana je, ne samo uz 
Zagrebačku obalu, već je vitalna i za unaprjeđenje prometa u zapadnom dijelu Rijeke. 
Svečanosti otvorenja, uz gradonačelnika Filipovića, prisustvovali su brojni uzvanici među 
kojima i predsjednik Vlade RH Andrej Plenković, potpredsjednik Vlade RH i ministar mora, 
prometa i infrastrukture Oleg Butković, župan Primorsko-goranske županije Zlatko Komadina 
i direktor Hrvatskih cesta Josip Škorić. 
 Uoči Međunarodnog dana borbe protiv nasilja nad ženama, krajem studenoga, 
predsjednik Republike Hrvatske, Zoran Milanović primio je predstavnike Inicijative Sigurno 
mjesto za žene. Inicijativa okuplja hrvatske gradove i županije koji su prihvatili Rezoluciju 
europskih socijalista u Odboru regija EU, a kojom se lokalne vlasti pozivaju da svoje gradove 
i regije proglase sigurnim prostorom za žene. Rezoluciju su u Hrvatskoj do sada prihvatile 
ukupno 32 jedinice lokalne i regionalne samouprave. Inicijativu su, uz zamjenicu 
gradonačelnika Rijeke, Sandru Krpan, predstavili i predstavnici Krapinsko-zagorske županije 
te gradova Pregrade, Zagreba, Zaboka i Oroslavlja.  
 Početkom prosinca, gradonačelnik Filipović je, zajedno sa zamjenicom Krpan i 
suradnicima održao radni sastanak s načelnikom Policijske uprave primorsko-goranske 
Harijem Brnadom i suradnicima. Na sastanku je bilo riječi o temama od značaja za 
funkcioniranje grada, počevši od onih komunalne i prometne prirode, sve do sigurnosnih 
pitanja, kao i posljedica ulaska Hrvatske u Šengensko područje te migrantskih ruta u 
Primorsko - goranskoj županiji. U primarnom fokusu, bila je tema daljnjeg unaprjeđenja 
kvalitetnog i sveobuhvatnog sustava aktivnosti i mjera koji će suradnjom Policije, grada i 
mnogih drugih institucija, kao i samih građana, omogućiti da se održi visoka razina sigurnosti 
u Rijeci.  
 Također, u prvoj polovini prosinca, prezentiran je projektni koncept Multifunkcionalnog 
kompleksa Stadiona Kantrida. Prezentaciji projekta su prisustvovali gradonačelnik Rijeke 
Marko Filipović, župan Primorsko-goranske županije Zlatko Komadina, potpredsjednik Vlade 
RH i ministar mora, prometa i infrastrukture Oleg Butković, predsjednik HNK Rijeka Damir 
Mišković, Siniša Zdjelar iz ZDL arhitekti d.o.o. te predsjednica Gradskog vijeća Grada Rijeke, 
Ana Trošelj. Konzorcij Kantrida, iskazao je namjeru za razvoj projekta Multifunkcionalnog 
kompleksa Stadion Kantrida, čija se vrijednost procjenjuje na preko 100 milijuna eura, a 
projekt podrazumijeva novi stadion s više od 12 tisuća mjesta, koji po izgradnji prelazi u 
vlasništvo Grada Rijeke, hotel s pet etaža i kapacitetom oko 200 soba, tri nebodera te 
podzemnu garažu s ukupno 1.350 mjesta.  
 U sklopu konferencije “Dani regionalnog razvoja i EU fondova” održane u prosincu u 
Šibeniku, Grad Rijeka potpisao je Sporazum o provedbi projekata kroz ITU mehanizam, 
vrijedan 55 milijuna eura. Sporazum je, u ime Urbane aglomeracije Rijeka, potpisao zamjenik 
Gradonačelnika Goran Palčevski. Program konferencije obuhvatio je brojne teme i specifična 
područja regionalnog razvoja, uz fokus na iskustva korisnika EU fondova.  
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VAŽNIJE AKTIVNOSTI U PROMOCIJI I REALIZACIJI PROJEKATA TE RAZVOJNIH I 
GOSPODARSKIH MOGUĆNOSTI GRADA RIJEKE  
 
 U prvoj polovini srpnja, gradonačelnik Filipović, župan Zlatko Komadina i dekan 
Tehničkog fakulteta Lado Kranjčević, potpisali su Sporazum o suradnji na razvoju pametnih 
sustava za dekarbonizaciju energije. Cilj ovog projekta je stvaranje CO2 neutralnog područja 
lokalne i regionalne samouprave, kao i dugoročno smanjenje ovisnosti o uvozu energenata.  
 Krajem srpnja, održan je prvi sastanak Gospodarskog savjeta EFRI u kojem, uz 
gradonačelnika Filipovića, sudjeluju istaknuti poduzetnici, gospodarstvenici i brojni drugi 
predstavnici javne vlasti.  
 Gradonačelnik Filipović je, 24. srpnja, u pratnji direktora Turističke zajednice grada 
Rijeke Petra Škarpe, održao sastanak s direktorom Hrvatske turističke zajednice, Kristjanom 
Staničićem. Na sastanku je bilo riječi o turističkoj godini i pregledu turističkih kretanja u 
Hrvatskoj, s naglaskom na Rijeku i Kvarner, ali i daljnjoj podršci HTZ-a značajnim projektima 
i manifestacijama u Rijeci. 
 Krajem kolovoza, zamjenici gradonačelnika, Sandra Krpan i Goran Palčevski, 
predstavili su aktivnosti na uređenju jasličkih objekata, s ciljem dodatnog povećanja 
kapaciteta u predškolskim ustanovama Grada Rijeke. Radilo se o prostorima Osnovne škole 
Nikola Tesla i Područnoj školi Orehovica te o prostoru vrtića Galeb na Donjoj Vežici. Radovi 
koji su obuhvaćali uređenje jasličkih prostora, ali i dodatne radove prilagodbe zgrada 
osnovnih škola za potrebe učenika, iznosili su ukupno 147 tisuća eura, a u nove kapacitete, 
tijekom listopada i studenoga, upisano je ukupno 64 djece jasličke dobi. 
 Gradonačelnik Filipović i župan Primorsko - goranske županije sa suradnicima, 31. 
kolovoza, obišli su obnovljeno nogometno igralište Sportsko-rekreacijskog centra Belveder. 
Riječ je o zajedničkoj investiciji Grada Rijeke i Primorsko - goranske županije vrijednoj 
460.182,00 eura. Dio radova, u iznosu od 132.700,00 eura financirala je Primorsko-goranska 
županija, dok je Grad Rijeka uložio 312.200,00 eura, a ostatak sredstava osiguralo je TD 
Rijeka sport d.o.o. Obilasku novouređenog igrališta, pridružili su se i zamjenica 
gradonačelnika Sandra Krpan te predsjednica Gradskog vijeća Grada Rijeke Ana Trošelj sa 
suradnicima.  
 Početkom rujna, gradonačelnici Rijeke, Splita, Zagreba i Osijeka, s gradskim 
delegacijama, sastali su se u Splitu na novom radnom susretu Inicijative 4 grada, platforme 
za međugradsku suradnju na temama i projektima od zajedničkog interesa.  
 U Rijeci je, u prvoj polovini rujna, svečano obilježen početak izgradnje budućeg 
Rijeka Gateway terminala, najveće investicije u povijesti riječke luke, kojem je prisustvovao i 
riječki gradonačelnik. Ova investicija, omogućit će otvaranje više od 300 novih radnih mjesta, 
a terminal na Zagrebačkoj obali s radom bi trebao započeti 2025. godine. Radi se o ulaganju 
vrijednom 380 milijuna EUR, od čega će više od 200 milijuna eura biti uloženo u prvoj fazi u 
naredne dvije godine, a dodatnih 180 milijuna eura namijenjeno je za drugu fazu u sljedećih 
10 godina. 
 Krajem rujna, gradonačelnik Filipović najavio je početak projekta Vijeće građana 
Rijeke, čiji je pokretač Grad Rijeka. Rad Vijeća građana Rijeke pripremala je i koordinirala 
Udruga za razvoj civilnog društva SMART, uz podršku Grada Rijeke i Zaklade Friedrich 
Ebert. U sklopu projekta Vijeća građana Rijeke, tijekom sedam susreta, 34 slučajno 
odabranih građanki i građana Rijeke raspravljali su o mogućnostima mjesne samouprave i 
na koncu, u prosincu donijeli preporuke za unapređenje rada mjesnih odbora u Rijeci, 
odgovarajući pritom na pitanje Kako Grad Rijeka može unaprijediti sustav mjesne 
samouprave i povećati sudjelovanje građana u razvoju lokalne zajednice? Izradili su 93 
preporuke koje su u prosincu su i predali gradonačelniku Filipoviću. Na dućem susretu, 
zakazanom za prvi kvartal 2024. godine, Gradonačelnik će objaviti koje će se preporuke 
usvojiti i realizirati.  
 Jadran - galenski laboratorij d.d., najveća farmaceutska kompanija u domaćem 
vlasništvu, 22. rujna, privela je kraju trogodišnji investicijski projekt INTEGRA vrijedan 53 
milijuna eura. Svečanosti povodom završetka ove investicije, prisustvovali su gradonačelnik 
Filipović i njegov zamjenik, Goran Palčevski te brojni drugi uzvanici. 
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 Krajem rujna, gradonačelnik Filipović i direktor Turističke zajednice grada Rijeke, 
Petar Škarpa, sudjelovali su na panelu posvećenom ostvarenju punog potencijala grada 
Rijeke kroz turističku ponudu obogaćenu sve većim brojem društvenih i kulturnih događanja. 
Panel se održao u sklopu Weekend Media Festivala, održanog u Rovinju. 
 Riječki gradonačelnik i načelnik Policijske uprave primorsko-goranske Hari Brnad 
preuzeli su, krajem rujna, na svečanosti održanoj u Opatiji, u sklopu Hrvatskih dana 
sigurnosti 2023. godine, Hrvatsku veliku nagradu sigurnosti za 2023. godinu, dodijeljenu u 
kategoriji Partnerstvo u ostvarivanju sigurnosti - inicijativa godine za projekt izmještanja i 
neutralizacije protubrodske mine iz riječke luke u ožujku 2023. godine.  
 Početkom listopada, gradonačelnik Filipović održao je radni sastanak s v.d. voditeljice 
Predstavništva Europske komisije u Hrvatskoj, Andreom Čović Vidović. Na sastanku je bilo 
riječi o uključivanju Grada Rijeke u projekt Gradimo Europu s lokalnim dionicima - Building 
Europe with Local Councillors (BELC). Riječ je o projektu koji stvara europsku mrežu lokalno 
izabranih političara s ciljem predstavljanja Europske unije kroz suradnju između europske i 
lokalne razine upravljanja. Razgovaralo se i o mogućnostima daljnje suradnje između Grada 
Rijeke i Europske komisije u komunikacijskim aktivnostima vezanim za EU teme i programe.  
 Polovinom listopada, najavljeno je eksperimentalno provođenje Zdravstvenog odgoja 
i obrazovanja u riječkim osnovnim školama. Prva faza uvođenja Zdravstvenog odgoja i 
obrazovanja predstavljena je ravnateljima riječkih osnovnih škola, a o programu su, uz 
članove stručne radne skupine, govorili gradonačelnik Filipović i njegovi zamjenici, Sandra 
Krpan i Goran Palčevski. Za potrebe uvođenja Zdravstvenog odgoja i obrazovanja Grad 
Rijeka je formirao stručnu radnu skupinu koju čine stručnjakinje i stručnjaci raznih relevantnih 
profila. Tijekom eksperimentalne provedbe, planira se provođenje evaluacije Zdravstvenog 
odgoja, kako bi se program dodatno unaprijedio i potom ponudio svim školama kao 
izvannastavna aktivnost. 
 U dvorani Sportsko-rekreacijskog centra 3. maj, krajem listopada, dovršeni su radovi 
na zamjeni sportske podne obloge čime su u potpunosti završeni radovi na obnovi dvorane, 
započeti još 2022. godine. Visina ukupne investicije s popratnim radovima ličenja i nabavke 
opreme iznosi odnosno 212.300,00 eura. Dvoranu su, po završetku, razgledali gradonačelnik 
Filipović, TD direktor Rijeka sporta d.o.o. Igor Butorac, predsjednica Gradskog vijeća Ana 
Trošelj i drugi suradnici.  
 Krajem listopada, predstavljeno je novo vozilo Košarkaškog kluba Zamet, nabavljeno 
uz financijsku pomoć Grada Rijeke i nekoliko gospodarskih subjekata, koje je uvelike 
olakšalo potrebe kluba. Predstavljanju je nazočio i gradonačelnik Filipović.  
 U okviru programa obilježavanja 150. obljetnice izgradnje željezničkih pruga Rijeka - 
Karlovac i Rijeka - Pivka, 23. listopada, održan je Interdisciplinarni znanstveno-stručni skup s 
međunarodnim sudjelovanjem pod nazivom Riječki identitet: gospodarski, povijesni, jezični i 
kulturni odjeci povodom 150. obljetnice izgradnje željezničkih pruga Rijeka-Karlovac i Rijeka-
Pivka. Bilo je to jedno od centralnih događanja programa obilježavanja 150. obljetnice 
izgradnje željezničkih pruga Rijeka - Karlovac i Rijeka - Pivka, koje su organizirali Sveučilište 
u Rijeci - Filozofski fakultet, Građevinski fakultet i Centar za industrijsku baštinu te Zavod za 
povijesne i društvene znanosti HAZU u Rijeci s Područnom jedinicom u Puli i Grad Rijeka, uz 
potporu partnerskih institucija. 
 Krajem listopada, prezentirani su prostori preuređeni u postojećim objektima, s 
namjerom povećanja jasličkih kapaciteta u predškolskim ustanovama Grada Rijeke. Tako je, 
više prostora preuređeno i prenamijenjeno u jaslice koje će djelovati u okviru ustanova Grada 
Rijeke - Dječjeg vrtića More i Dječjeg vrtića Sušak. U nove kapacitete upisano je ukupno 64 
djece jasličke dobi. Novi jaslički kapaciteti uređeni su u prostoru Osnovne škole Nikola Tesla, 
Područnoj školi Orehovica te u prostoru vrtića Galeb. Nove prostore, uređene u Osnovnoj 
školi Nikola Tesla, obišli su riječki gradonačelnik Marko Filipović i zamjenica gradonačelnika 
Sandra Krpan sa suradnicima.  
 Polovinom studenoga, Regionalna razvojna agencija Primorsko-goranske županije 
(PRIGODA), u suradnji s Primorsko-goranskom županijom, organizirala je javnu tribinu na 
temu ravnopravnosti spolova i ravnoteže između privatnog i poslovnog života. U panel- 
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raspravi, sudjelovala je zamjenica gradonačelnika Sandra Krpan, uz zamjenicu župana 
Primorsko-goranske županije te predstavnice akademske zajednice i gospodarskog sektora. 
 Također, u drugoj polovini studenoga, Ekonomski fakultet Sveučilišta u Rijeci i EFRI 
Gospodarski savjet, organizirali su Gospodarski forum. Cilj Foruma bilo je unapređenje 
poslovnih prilika te poticanje sudionika na zajedničko promišljanje i raspravu o mogućim 
rješenjima i razvoju inovativnih strategija za unaprjeđenje gospodarstva. Gradonačelnik 
Filipović je, osim u uvodnom dijelu, sudjelovao i u panelu Strateški projekti - izazovi i prilike. 
 Krajem studenoga, u okviru Re-Value projekta, Grad Rijeka bio je domaćin 
srednjoškolskom poduzetničkom natjecanju Poslovni izazov, u sklopu kojeg su učenici 
kreirali i predlagali rješenja za razvoj grada Rijeke. Na kraju programa, u kojem je 
sudjelovalo 50 učenika iz 9 riječkih srednjih škola, prezentirani su osmišljeni projekti. 
Sudionike natjecanja pozdravila je zamjenica gradonačelnika Sandra Krpan. 
 U Dječjoj kući je, koncem studenoga, održana radionica Slagalica nasljeđa, dio 
projekta genetičkog opismenjavanja djece, koji su osmislili Centar za genetičku edukaciju 
Medicinskog fakulteta i Rijeci i Međunarodna udruga studenata medicine Hrvatska CroMSIC. 
Projektu je podršku pružio i Grad Rijeka, u čije je ime, predstavljanju radionice, prisustvovao 
zamjenik gradonačelnika, Goran Palčevski. Radionica je bila namijenjena djeci rane školske 
dobi, od 1. do 4. razreda, a provodili su je edukatori iz Centra za genetičku edukaciju, uz 
posebno educirane studente studija Medicine iz udruge CroMSIC. 
 Gradonačelnik Filipović, sudjelovao je na 15. godišnjem susretu gradonačelnika i 
poduzetnika - 48 sati koji se, u organizaciji Udruge gradova RH i poslovnog tjednika Lider, 
krajem studenoga, održao u Poreču. Glavne teme o kojima se razgovaralo na ovogodišnjem 
susretu bile su upravljanje imovinom, izmjene u poreznom sustavu s osvrtom na porez na 
dohodak, participativno budžetiranje jedinica lokalne samouprave, digitalna i transparentna 
iskustva gradova i klimatske promjene. Gradonačelnik Filipović, tom je prigodom, sudjelovao 
i na panelu Upravljanje imovinom.  
 Gradonačelnici Rijeke, Osijeka, Zagreba i Splita, s gradskim izaslanstvima sastali su 
se 25. studenoga u Osijeku na četvrtom radnom susretu u sklopu Inicijative 4 grada. 
Priuštivo stanovanje, digitalizacija i zelena tranzicija ključne su teme kojima se Inicijativa 
bavila i ovoga puta. Tom je prilikom, gradonačelnik Filipović izvijestio o temi priuštivog 
stanovanja u Rijeci, koja je ostvarila značajne pomake, uz redovitu komunikaciju s 
Europskom investicijskom bankom, Svjetskom bankom, komercijalnim bankama i nizom 
drugih stručnjaka.  
 Povodom obilježavanja 10 godina od potpisivanja i 5 godina od ratifikacije Konvencije 
Vijeća Europe o sprečavanju i borbi protiv nasilja nad ženama i nasilja u obitelji (Istanbulske 
konvencije) u Republici Hrvatskoj, u okviru globalne kampanje 16 dana aktivizma protiv 
rodno uvjetovanog nasilja (koja se održava od kraja studenog do početka prosinca svake 
godine), Sveučilište u Rijeci organiziralo je, 30. studenoga, javni razgovor pod nazivom 
Sprečavanje i borba protiv nasilja nad ženama i nasilja u obitelji. U razgovoru je sudjelovala i 
zamjenica gradonačelnika, Sandra Krpan.  
 Krajem studenoga, najavljen je početak radova na izgradnji kompleksa Zapadna 
Žabica kojeg su najavili gradonačelnik Filipović i predstavnik investitora. U sklopu Kompleksa 
Žabica, predviđena je izgradnja novog autobusnog terminala s najmanje 14 perona, javne 
garaže s najmanje 800 mjesta te trgovačkih i poslovnih prostora na površini od najviše 8.000 
m² bruto. 
 Krajem studenoga i početkom prosinca, otvorene su nove jaslice na Orehovici, a 
potom i jaslice u vrtiću Val, smještene u Osnovnoj školi Nikola Tesla. Otvorenju novih 
jasličkih prostora, prisustvovala je zamjenica gradonačelnika, Sandra Krpan, sa suradnicima. 
S namjerom povećanja jasličkih kapaciteta u predškolskim ustanovama Grada Rijeke, 
uređen je, uz prostor u Osnovnoj školi Nikola Tesla i prostor u Područnoj školi Orehovica, 
koja djeluje u sklopu Osnovne škole Centar i dodatni prostor u dječjem vrtiću Galeb, kojima 
upravlja Dječji vrtić Sušak. Sveukupno, u opremanje i preuređenje ova tri prostora, uloženo 
je 307.000 eura, a zaposleni su i dodatni stručni kadrovi, za čiji je rad, iz proračuna Grada 
Rijeke, predviđeno ukupno godišnje izdvajanje od dodatnih 415.689,55 eura. 
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 U prvoj polovini prosinca, održana je tribina U susret mjestu susreta na kojoj je 
predstavljen projekt Srpskog kulturnog doma u Rijeci. Tom je prigodom predstavljena vizija i 
proces realizacije otvorenog i višenamjenskog prostora kulture srpske nacionalne manjine. 
Na tribini organiziranoj od strane Vijeća srpske nacionalne manjine Primorsko-goranske 
županije i Srpskog narodnog vijeća, okupljene su pozdravili predsjednik Srpskog narodnog 
vijeća Milorad Pupovac, gradonačelnik Filipović i župan Primorsko-goranske županije Zlatko 
Komadina.  
 Gradska knjižnica Rijeka, svečanim je otvorenjem, 21. prosinca, obilježila useljenje u 
moderne i funkcionalne prostore uređene u obnovljenoj T-zgradi bivše Tvornice Rikard 
Benčić u sadašnjem Art kvartu Benčić. Gradska knjižnica Rijeka uređena je u sklopu EU 
projekta „Revitalizacija kompleksa Benčić - Cigleni i T objekt“. Ukupna vrijednost projekta, 
kojim su izgrađene Dječja kuća i nova knjižnica, iznosila nešto više od 21.000.000 eura, od 
čega je gotovo trećina financirana EU sredstvima, osiguranim kroz Urbanu aglomeraciju 
Rijeka i ITU mehanizam. Na svečanom otvorenju, uzvanicima su se obratili gradonačelnik 
Rijeke Marko Filipović, predsjednik Republike Hrvatske Zoran Milanović, državni tajnik u 
Ministarstvu kulture i medija Ivica Poljičak, državna tajnica u Ministarstvu regionalnoga 
razvoja i fondova Europske unije Spomenka Đurić te ravnatelj Gradske knjižnice Rijeke Niko 
Cvjetković, a svečanosti su prisustvovati i zamjenici gradonačelnika, Sandra Krpan i Goran 
Palčevski, predsjednica Gradskoga vijeća Grada Rijeke Ana Trošelj te mnogi drugi uzvanici i 
uključeni dionici.  
 Krajem prosinca održan je obilazak obnovljene Košarkaške dvorane Brajda (tzv. 
Nafta), kojem je, uz gradonačelnika Filipovića, prisustvovala i zamjenica gradonačelnika, 
Sandra Krpan te predsjednica Gradskoga vijeća Ana Trošelj, sa suradnicima. Radovi obnove 
Košarkaške dvorane Brajda obuhvatili su zamjenu pokrova dvorane odnosno balona i 
sportske podne obloge. Radove je financirao Grad Rijeka, u ukupnom iznosu 231.200,00 
eura. 
 
DIPLOMATSKE I PROTOKOLARNE AKTIVNOSTI  
 
 Početkom kolovoza, u Rijeci je otvoren počasni konzulat Republike Slovačke s 
konzularnim djelovanjem za Primorsko-goransku, Istarsku i Ličko-senjsku županiju otvoren. 
Otvorenju je prisustvovala i zamjenica gradonačelnika, Sandra Krpan.  
 Također, početkom kolovoza, održan je prijem za predstavnike rukometnih ekipa, 
uoči početka Svjetskog rukometnog prvenstva U-19 u Rijeci, čiji je pokrovitelj bio i Grad 
Rijeka. Predstavnike je primila zamjenica gradonačelnika Sandra Krpan sa suradnicima. 
Deseto Svjetsko rukometno prvenstvo mladih do 19 godina, održalo se u Rijeci, od 2. do 13. 
kolovoza te je okupilo 32 najbolje svjetske rukometne ekipe koje su, tijekom 11 dana snage 
odmjerile u Opatiji, Rijeci, Varaždinu i Koprivnici. 
 U drugoj polovini rujna, zamjenik gradonačelnika, Goran Palčevski, primio je 
sudionike projekta Caring Science International Collaborative, jedinog globalnog 
istraživačkog projekta koji proučava dobrobit i zadovoljstvo poslom medicinskih sestara i 
tehničara. Domaćin konferencije, koja se u sklopu projekta od 18. do 21. rujna održavala u 
Rijeci, bio je Fakultet zdravstvenih studija Sveučilišta u Rijeci.  
 Početkom studenoga, održan je prijem za šahisticu Šahovskog kluba Draga, Laru 
Zagorac koja je na Europskom prvenstvu održanom u Sloveniji osvojila titulu europske 
prvakinje u brzopoteznom šahu za djevojčice do 14 godina. Prvakinju je primio gradonačelnik 
Filipović sa suradnicima te predstavnicima Riječkog sportskog saveza i Odbora za sport i 
tehničku kulturu Gradskoga vijeća Grada Rijeke.  
 Riječki gradonačelnik, sa zamjenicom, Sandrom Krpan i suradnicima te 
predsjednicom Gradskoga vijeća Grada Rijeke, u prvoj polovini studenoga održao je prijem 
za novoizabrane predstavnike vijeća nacionalnih manjina Grada Rijeke.  
 Ujedno, tijekom izvještajnog razdoblja, gradonačelnik Filipović i njegovi zamjenici, 
Sandra Krpan i Goran Palčevski, sudjelovali su na mnogim događanjima i manifestacijama, u 
organizaciji brojnih dionika. Tako je gradonačelnik Filipović prisustvovao na obilježavanju 50 
godina studija prava u Rijeci, održanom u rujnu, dok je zamjenica Krpan, prisustvovala 
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obilježavanju 50 godina gimnastičarskog kluba Rijeka, održanom u studenom. Također, 
gradonačelnik Filipović je, uz mnoge druge uzvanike iz akademskog, gospodarskog i 
političkog života Rijeke, u prosincu, prisustvovao predstavljanju monografije 50 godina 
Sveučilišta u Rijeci, obilježavanju 115 godina rada Sportskog društva Primorje te Svečanoj 
sjednici kojom je obilježen prelazak Odjela za biotehnologiju u Fakultet biotehnologije i 
razvoja lijekova, dok je zamjenik gradonačelnika, Goran Palčevski, prisustvovao 
obilježavanju 30 godina Rotary kluba Rijeka, koje se također održalo u prosincu.  
 Tijekom izvještajnog razdoblja, Gradonačelnik i zamjenici, primili su, zajedno s 
predstavnicima Primorsko - goranske županije, u nastupni posjet počasnoga konzula 
Slovačke Republike u Rijeci Zorana Ćuka, veleposlanika Republike Turske Nj. E. Yavuza 
Selima Kirana, veleposlanika Kraljevine Norveške Nj. E. Arnea Sannesa Bjørnstada, 
veleposlanika Države Izrael u Republici Hrvatskoj Nj. E. Garyja Korena, veleposlanika 
Republike Kazahstan u Hrvatskoj Nj.E. Akylbeka Kamaldinova, veleposlanicu Kraljevine 
Švedske u Republici Hrvatskoj, Nj.E. Annu Boda, veleposlanika Kraljevine Belgije, Nj. E. 
Williama De Baetsa. Uz navedene nastupne posjete, održani su i brojni susreti i sastanci, 
poput prijema povodom otvorenja počasnoga konzulata Republike Koreje za Primorsko - 
goransku i Istarsku županiju i predstavljanja počasnoga konzula Republike Koreje, Marka 
Žunića, sastanka s veleposlanikom Kraljevine Norveške, Nj.E. Arne Sannes Bjørnstadom, 
sastanka s veleposlanikom Republike Češke u Hrvatskoj, Nj. E. Milanom Hovorkom, kao i 
susreta s veleposlanikom Gruzije, Nj.E. Zaalaom Gogsadzeaom.  
 
MEĐUNARODNE AKTIVNOSTI  
 
 Na Sveučilišnom kampusu, 3. srpnja, svečano je otvoren Međunarodni ljetni institut 
na temu Prevencija seksualnog i rodno uvjetovanog nasilja u obrazovanju - Međunarodni 
pristup teoriji i učinkovitoj praksi. Međunarodna ljetna konferencija, u Rijeci se održavala od 
3. do 7. srpnja, a bila je usredotočena na važno globalno pitanje oblikovanja i provođenja 
učinkovitih programa i politika za prevenciju seksualnog i rodno uvjetovanog nasilja u 
obrazovanju, s naglaskom na istraživanje međunarodnih i komparativnih perspektiva. 
Konferenciji je prisustvovala i zamjenica gradonačelnika, Sandra Krpan. Organizatori 
konferencije bili su Social Justice Education i Centar za medije, kulturu i obrazovanje, 
Ontario Institute for Studies in Education, Sveučilišta u Torontu (Kanada), potom Centar za 
napredne studije jugoistočne Europe Sveučilišta u Rijeci i Grad Rijeka, uz podršku 
veleposlanstva Kanade u Hrvatskoj i Kosovu. 
 Gradonačelnik je sudjelovao na Bledskom strateškom forumu, koji se održao 28. i 29. 
kolovoza pod nazivom Solidarnost za globalnu sigurnost. Uoči Bledskog strateškog foruma, 
gradonačelnik Filipović sudjelovao je i u radu Europskog foruma Alpbach. Forum se održao 
na temu Odvažna Europa, a predstavnici politike, gospodarstva, civilnog društva, kulture i 
znanosti raspravljali su o važnosti smanjivanja ovisnosti Europe o ostatku svijeta i 
ubrzavanju zelene tranzicije, kao i o podizanju tehnološke konkurentnosti, preuzimanja 
sigurnosti u svoje ruke te obrani europskih demokratskih vrijednosti. 
 U organizaciji Vespa kluba Rijeka, od 8. do 10. rujna, održala se CROVESPA 2023., 
manifestacija koja je okupila ljubitelje vespi iz cijele Europe. Program se, osim u Rijeci 
održao u Kastvu i Opatiji. Tijekom tri dana trajanja manifestacije u Rijeku su pristigli „vespisti“ 
iz cijele Hrvatske, ali i brojnih europskih zemalja. Na Korzu je sudionike natjecanja, ali i 
organizatore, posjetio i zamjenik gradonačelnika, Goran Palčevski.  
 Gradonačelnik Filipović je, polovinom rujna, održao sastanak s novim direktorom 
Austrijskog ureda za vanjsku trgovinu Gerhardom Schlattlom i suradnicima te vice konzulom 
Republike Austrije u Republici Hrvatskoj Damirom Šušteršićem. Austrijski ured za vanjsku 
trgovinu u Zagrebu službeni je predstavnik austrijskog gospodarstva u Hrvatskoj čiji je cilj 
intenziviranje gospodarskih odnosa između Austrije i Hrvatske.  
 Krajem rujna, u dvorani Centra Zamet otvoreno je 22. Međunarodno otvoreno 
prvenstvo Hrvatske u karateu - Croatia Open, u kojem je sudjelovalo 1550 sudionika, 
odnosno 194 kluba iz 23 zemlje. Organizator natjecanja bio je Hrvatski karate savez uz 
tehničku organizaciju Karate kluba TAD Rijeka, a potporu natjecanju dao je i Grad Rijeka. Na 
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samom početku natjecanja, natjecatelje i brojnu publiku, pozdravio je i gradonačelnik 
Filipović.  
 Početkom listopada, u okviru Mreže udruženja lokalnih vlasti jugoistočne Europe 
NALAS, u Rijeku su, u studijski posjet stigli predstavnici gradova i općina - članova 
udruženja. Glavni cilj posjete bio je učenje iz iskustva Grada Rijeke u razvoju i provedbi EU 
projekata. Gradonačelnik Filipović, ujedno i potpredsjednik NALAS-a, tom je prilikom održao 
sastanak s predstavnicima NALAS-a iz Sarajeva, Podgorice, Prištine, Bara, Leskovca, 
Novog Pazara, Svetog Nikole, Elbasana, Nikšića, Općine Mat, Njemačke razvojne agencije 
(GIZ) i predstavnicima ureda NALAS-a. 
 Na poziv gradonačelnika Ljubljane Zorana Jankovića, riječki gradonačelnik bio je 
sudionik okruglog stola gradonačelnika na temu Gradovi u 2030 - Izazovi i gradske strategije, 
koji je 6. listopada, održan u sklopu 13. Ljubljana Foruma. Organizatori Foruma su Grad 
Ljubljana i GoForeSight (GFS) Institut, a glavna tema Foruma bili su klimatski neutralni i 
pametni gradovi do 2030. godine. 
 Zamjenica gradonačelnika, Sandra Krpan od 2. do 4. listopada, zajedno s ravnateljem 
Regionalne razvojne agencije Primorsko - goranske županije, Vedranom Kružićem sa 
suradnicima, boravila je u studijskom posjetu Grazu. Tijekom trodnevnog posjeta, riječka 
delegacija održala je radne sastanke s predstavnicima gospodarske komore te sastanak s 
direktorom Štajerske gospodarske komore, dr. Karl-Heinzom Dernoschegom, o potencijalnim 
projektima i mogućoj budućoj suradnji, a studijski posjet uključio je i posjet Talent centru u 
Grazu. 
 Gradonačelnik Filipović, sudjelovao je na godišnjem sastanku Globalnog parlamenta 
gradonačelnika 2023., održanom u Skoplju, od 17. do 19. studenoga 2023. Summit je okupio 
gradonačelnike iz raznih država, kako bi podržali i podigli ulogu gradova i lokalnih čelnika u 
stvaranju boljeg, demokratičnijeg, održivijeg i inkluzivnijeg svijeta. Gradonačelnik Filipović na 
summitu je sudjelovao s temom na panelu kulture, kao potpredsjednik NALAS-a- Mreže 
udruga lokalnih vlasti jugoistočne Europe.  
 U drugoj polovini studenog, gradonačelnik Filipović sudjelovao je na panelu u sklopu 
svjetske konferencije Međunarodne udruge gradova i luka (AIVP), koja se na temu 
Povezivanje luka i građana: Zajednička vizija za budućnost održala u Veneciji. U sklopu 
konferencije gradonačelnik Filipović sudjelovao je na panelu Angažiranje zajednica u 
stvaranju zajedničke vizije lučkog grada, na kojem su sudjelovali i direktor kanadske luke 
Québec Mario Girard i potpredsjednik Korporacije za ekonomski razvoj New Yorka Romulo 
Garza. Predstavljeni su primjeri i temelji na osnovu kojih su tri lučka grada pristupila izradi 
svojih strategija razvoja, odnosno načini na koje su u procese izrade bili uključeni građani. 
 
SURADNJA S PRIJATELJSKIM GRADOVIMA  
 
 Na poziv Eve-Marije Kröger, gradonačelnice Rijeci prijateljskog njemačkog grada 
Rostocka, zamjenica gradonačelnika Sandra Krpan, prisustvovala je 32. izdanju regate 
tradicijskih brodova Hanse Sail. Ova manifestacija, jedan je od najvećih europskih festivala 
mora i pomorske tradicije, a održala se od 10. do 13. kolovoza. Potom je, krajem kolovoza, 
zamjenica gradonačelnika Sandra Krpan sa suradnicima, održala radni sastanak s 
gradonačelnicom Rostocka Evom-Marijom Kröger. Glavna tema sastanka bio je postupak 
izdavanja građevinskih dozvola u Gradu Rijeci te je gradonačelnica Rostocka, ovom 
prigodom željela saznati više o riječkoj dobroj praksi.  
 Krajem kolovoza, Grad Ljubljana i Gradska knjižnica Ljubljana, donirali su svoje 
dosadašnje bibliobusno vozilo Gradu Rijeci i Gradskoj knjižnici Rijeka. Prilikom primopredaje 
bibliobusa, u Ljubljani su se susreli riječki gradonačelnik Filipović, gradonačelnik Ljubljane 
Zoran Janković, ravnatelj Gradske knjižnice Rijeka Niko Cvjetković i ravnateljica Gradske 
knjižnice Ljubljana Teja Zorko. 
 Početkom listopada, predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj i pročelnica Upravnog 
odjela za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu Verena Lelas-
Turak, sudjelovale su u obilježavanju 80 godina oslobođenja prijateljskog grada Tuzle. 
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 Također, u prvoj polovini listopada, održan je prijem za delegaciju njemačkog grada 
Neussa. Goste su primili gradonačelnik Filipović, predsjednica Gradskog vijeća Grada Rijeke 
Ana Trošelj sa suradnicima. Delegacija Grada Neussa boravila je u trodnevnom posjetu 
Rijeci, sa željom da se, nakon zastoja uzrokovanog pandemijom koronavirusa, ponovno 
uspostavi intenzivna suradnja te pokrenu nove inicijative. Tijekom posjeta održani su 
sastanci s različitim kulturnim, sportskim i obrazovnim institucijama radi uspostavljanja 
buduće suradnje. 
 
OTVORENOST, TRANSPARENTNOST I EFIKASNOST 
 
 U području pisane i elektroničke komunikacije gradonačelnika, tijekom izvještajnog 
razdoblja, evidentirana su 732 različita dopisa, zahtjeva i upita. Održano je više od 350 
radnih sastanaka. Uz redovite sastanke, vezano uz rad i koordinaciju upravnih odjela, 
povezanih komunalnih i trgovačkih društava te koordinaciju i komunikaciju s članovima 
Gradskoga vijeća, održavani su i sastanci vezani uz planiranje i realizaciju razvojnih 
projekata na području Rijeke, s aktualnim i potencijalnim investitorima i predstavnicima 
partnerskih institucija.  
 Gradonačelnik Filipović i njegovi zamjenici su, tijekom izvještajnoga razdoblja 
sudjelovali u više od 140 različitih protokolarnih događanja, ponajviše kulturnih, sportskih i 
drugih te u brojnim prigodnim primanjima u organizaciji Grada Rijeke ili drugih institucija. U 
uredu gradonačelnika, na razgovor je primljeno tridesetak građana. Primljeno je i 
odgovoreno na 31 zahtjev postavljen temeljem prava na pristup informacijama.  
 U komunikaciji prema medijima, nastavljena je suradnja s medijskim kućama u 
kontekstu informiranja građana o projektima i programima Grada Rijeke. Sukladno Zakonu o 
elektroničkim medijima, suradnja Grada Rijeke s elektroničkim medijima odvijala se temeljem 
rezultata Javnog poziva za financiranje programskih sadržaja elektroničkih medija u 2023. 
godini. 
 Na portalu www.rijeka.hr u izvještajnom razdoblju kreirano je 1.015 članaka (objava, 
odnosno vijesti), 38 službenih obavijesti, objavljen je 181 različiti natječaj iz nadležnosti 
uprave, 4 sjednice Gradskog vijeća, 18 kolegija gradonačelnika te 108 vijećnička pitanja. 
Ukupna posjećenost u obrađenom razdoblju bila je 774.101 (129.016 mjesečno) pri čemu su 
registrirana 403.292 (67.215 mjesečno) jedinstvena posjeta. 
 Na portalu www.mojarijeka.hr objavljeno je tijekom izvještajnog razdoblja 306 
članaka, 32 video priloga i 1.810 fotografija, a zaprimljeno je i 113 upita građana u rubrici 
Reci glasno. Ukupna posjećenost u obrađenom razdoblju bila je 106.323 posjeta (17.720 
mjesečno) pri čemu je registrirano 77.357 (12.892 mjesečno) jedinstvenih posjeta. 
 Na adresi http://ekonzultacije.rijeka.hr/ osim konzultacija s građanima, nalaze se i 
Savjetovanja sa zainteresiranom javnošću koja se provode od 2013. godine kao obveza 
utvrđena Zakonom o pravu na pristup informacijama. U izvještajnom razdoblju provedeno je 
18 internetskih savjetovanja s javnošću. 
 Na društvenoj mreži Facebook profil Grad Rijeka prati 37.358 osoba, profil Moja 
Rijeka prate 53.229 osoba, a na društvenoj mreži Twitter, račun Grad Rijeka prati 10.689 
osoba. Na Youtube kanalu Grada Rijeke ima 431 pretplatnika, na You tube kanalu Moje 
Rijeke ima 3.850 pretplatnika, a Instagram profil Grada Rijeke prati 8.775 osoba. 
 
AKTIVNOSTI GRADONAČELNIKA KAO NOSITELJA IZVRŠNE VLASTI  

 
Obveza javnosti rada tijela izvršne vlasti propisana je i u Zakonu o lokalnoj i područnoj 

(regionalnoj) samoupravi i u Zakonu o pravu na pristup informacijama. Upravo radi 
ostvarivanja javnosti rada Gradonačelnika kao tijela izvršne vlasti u ovom izvještajnom 
razdoblju jednom tjedno se na www.rijeka.hr objavljuju svi zaključci koje Gradonačelnik 
donese u razdoblju od tjedan dana. Tako se postiže transparentnost rada 
Gradonačelnikovog kolegija koji se održava jednom tjedno (ponedjeljkom). Transparentnost 
rada ostvarena je i održavanje tiskovnih konferencija na kojima se Gradonačelnik također 

http://www.rijeka.hr/
../../../AppData/Local/Microsoft/Windows/INetCache/Content.Outlook/NVBO51LM/www.mojarijeka.hr
http://ekonzultacije.rijeka.hr/
http://www.rijeka.hr/
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referira na prijedloge upravnih odjela Grada Rijeke te temeljem toga donesene zaključke. U 
izvještajnom razdoblju Gradonačelnik je održao 18 kolegija. 

U izvještajnom razdoblju gradonačelnik je donio ukupno 530 zaključaka. 
Sukladno ovlaštenjima iz članka 58. Statuta Grada Rijeke utvrđeno je i podneseno 

Gradskom vijeću ukupno 73 prijedloga akata, 16 izviješća (između kojih i Polugodišnje 
izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2023. godine), 1 analizu te 10 
očitovanja na prijedloge drugih ovlaštenih predlagatelja. 

Ovdje se ističu pojedini prijedlozi po posebnim područjima iz samoupravnog djelokruga 
jedinice lokalne samouprave. 

Sukladno odredbama Zakona o proračunu i ovlaštenju iz članka 58. Statuta 
Gradonačelnik je proslijedio Gradskom vijeću Grada Rijeke na razmatranje i usvajanje: 

- Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2023. 
godinu 

- Prijedlog trećih izmjena i dopuna Proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu i projekcija 
za 2024. i 2025. godinu 

- Prijedlog proračuna Grada Rijeke za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu 
- Prijedlog višegodišnjeg plana uravnoteženja Proračuna Grada Rijeke za razdoblje od 

2024. do 2026. godine 
- Prijedlog odluke o porezima Grada Rijeke 
- Prijedlog odluke o visini paušalnog iznosa po krevetu na području grada Rijeke 
- Prijedlog odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području 

grada Rijeke. 
U području prostornog planiranja i urbanističkog uređenja grada, Gradonačelnik je 

uputio Vijeću na razmatranje: 
- Konačni prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Prostornog 

plana uređenja grada Rijeke 
- Konačni prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Generalnog 

urbanističkog plana grada Rijeke 
- Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada 

Rijeke 
- Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Sportskog područja Kantrida 
- Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja područja 

Turanj-Kostabela 
- Prijedlog odluke o izmjeni i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog 

plana uređenja područja „Benčić“ 
- Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja područja Brajda 
- Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja centra Gornji 

Zamet 
- Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja stambenog 

naselja Trsat 
- Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja područja 

Sveučilišnog Kampusa i Kliničkog bolničkog centra na Trsatu 
U području brige o djeci i mladima uputio je Gradskom vijeću: 
- Prijedlog plana mreže dječjih vrtića na području grada Rijeke 
- Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o stipendiranju darovitih učenika srednjih škola i 

studenata 
- Prijedlog odluke o stipendiranju učenika srednjih škola i studenata prema socijalnim 

kriterijima 
- Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o stipendiranju studenata koji se obrazuju za 

deficitarna zanimanja za potrebe ustanova na području grada Rijeke 
U području urbanističkog i komunalnog uređenja urbanog prostora podnio je  

- Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o korištenju površina javne 
namjene i nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke za postavu privremenih objekata, 
reklamnih i oglasnih predmeta te druge opreme i uređaja 
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- Prijedlog pravilnika o uvjetima i postupku za postavljanje reklamnih i oglasnih 
predmeta, privremenih objekata i predmeta, ugostiteljskih terasa te druge opreme i 
uređaja na području grada Rijeke 

- Prijedlog odluke o lokacijama kioska i pokretnih naprava putem kojih se obavlja 
trgovina na malo izvan prodavaonica i tržnica i ugostiteljska djelatnost na površini 
javne namjene na području grada Rijeke 

 Sukladno odredbama Zakona o kulturnim vijećima i financiranju javnih potreba u 
kulturi podnio je Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke. 
 U području komunalnog gospodarstva podnio je Prijedlog odluke o izmjenama i 
dopunama Odluke o komunalnom doprinosu kao i Prijedlog odluke o davanju prethodne 
suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge javnih tržnica na malo u gradu Rijeci. 
 U području gospodarenja gradskom imovinom podnio je, između ostalog, Prijedlog 
odluke o odobravanju nacrta ugovora o koncesiji na kulturnom dobru za gospodarsko 
korištenje dijela Palače šećerane za obavljanje usluga u turizmu (turistička agencija/info 
centar/marketinška agencija). 
 Radi usklađenja sa odredbama novog Zakona o vodnim uslugama (nova strategija 
upravljanja vodama i načelo „jedan isporučitelj na jednom području“) uputio je Gradskom 
vijeću Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajanja trgovačkih 
društava KOMUNALNO DRUŠTVO ČABRANKA d.o.o, Komunalac - vodoopskrba i odvodnja 
d.o.o., VODE VRBOVSKO d.o.o. i LIBURNIJSKE VODE d.o.o. trgovačkom društvu KD 
VODOVOD I KANALIZACIJA d.o.o. 

Javnost rada Gradonačelnika kao izvršnog tijela vlasti ostvaruje se i objavom 
Gradonačelnikovih akata u službenom glasilu Grada Rijeke („Službene novine Grada 
Rijeke“). U izvještajnom je razdoblju objavljeno 13 akata. 

Temeljem ovlaštenja iz članka 48. stavka 1. točke 6. Zakona o lokalnoj i područnoj 
(regionalnoj) samoupravi u izvještajnom razdoblju Gradonačelnik je donio Odluku o 
razrješenju i imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća Psihijatrijske bolnice 
Lopača, Odluku o razrješenju i imenovanju članice Školskog odbora Osnovne škole Fran 
Franković, Odluku o imenovanju članova Upravnog vijeća Muzeja grada Rijeke. Sukladno 
posebnim propisima donio je Odluku o razrješenju i imenovanju predstavnika Grada Rijeke u 
Skupštini Gradske vatrogasne zajednice Rijeka kao i Odluku o izmjeni Odluke o osnivanju 
Stožera civilne zaštite (u Stožer su imenovani predstavnici Grada). 
 U izvještajnom razdoblju, a sukladno Planu savjetovanja s javnošću za 2022. godinu, 
provedeno je 17 internetskih savjetovanja s javnošću prema Zakonu o pravu na pristup 
informacijama propisima o nacrtu općih akata koji su upućeni u daljnju proceduru donošenja. 
Internetska su savjetovanja provedena o Nacrtu prijedloga Programa javnih potreba u kulturi, 
Nacrtu prijedloga Odluke o izmjenama Odluke o stipendiranju darovitih učenika srednjih 
škola i studentima, Nacrtu prijedloga Odluke o izmjenama Odluke o stipendiranju studenata 
koji se obrazuju za deficitarna zanimanja za potrebe ustanova na području grada Rijeke, 
Nacrtu prijedloga Odluke o stipendiranju učenika srednjih škola i studenata prema socijalnim 
kriterijima, Nacrtu prijedloga Pravilnika o uvjetima i postupku za postavljanje reklamnih i 
oglasnih predmeta, privremenih objekata i predmeta, ugostiteljskih terasa te druge opreme i 
uređaja na području grada Rijeke, Nacrtu prijedloga Odluke o lokacijama kioska i pokretnih 
naprava putem kojih se obavlja trgovina na malo izvan prodavaonica i tržnica i ugostiteljska 
djelatnost na površini javne namjene na području grada Rijeke, Nacrtu prijedloga Odluke o 
izmjenama i dopunama Odluke o korištenju površina javne namjene i nekretnina za postavu 
privremenih objekata, reklamnih i oglasnih predmeta te druge opreme i uređaja, Nacrtu 
prijedloga Odluke o donošenju Stalnih mjera za smanjenje onečišćenja prizemnim ozonom 
za Aglomeraciju HR RI, Nacrtu prijedloga Odluke o porezima Grada Rijeke, Nacrtu prijedloga 
Odluke o visini paušalnog iznosa po krevetu na području grada Rijeke, Nacrtu prijedloga 
Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području grada Rijeke, 
Nacrtu prijedloga Odluke o određivanju naknade za rad članova vijeća mjesnih odbora, 
Nacrtu prijedloga Plana upravljanja pomorskim dobrom na području grada Rijeke za 
razdoblje 2024-2028. godine, Nacrtu prijedloga Odluke o redu na pomorskom dobru, Nacrtu 
prijedloga odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu, Nacrtu 
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prijedloga Općih uvjeta isporuke komunalne usluge javnih tržnica na malo u gradu Rijeci 
(koje Opće uvjete donosi isporučitelj usluge - TD RIJEKA plus d.o.o) te o Nacrtu prijedloga 
Strategije razvoja Urbane aglomeracije Rijeka za financijsko razdoblje 2021.-2027. godine. U 
prosincu 2023. godine započeto je savjetovanje s javnošću o Nacrtu prijedloga Pravilnika o 
provedbi postupaka jednostavne nabave, koje će se završiti u siječnju 2024. godine. 

 


